23/09/2025

To: All Members

致: 各會員



## Adjustment of Clubhouse Facility Fees 會所設施收費調整

The Owners' Committee has approved changes to the fees for below facilities on 7 August 2025 (Thursday). This will be effective from 1 October 2025 (Wednesday) and will be in trial until 31 March 2026 (Tuesday).

經貝沙灣業主委會員於 2025 年 8 月 7 日(星期四)會議商討及同意下,以下設施將由 2025 年 10 月 1 日(星期三)起調整收費並試行至 2026 年 3 月 31 日(星期二):

Club 會所	Facilities 設施	Duration (Mins)/Session 時間(分鐘)/每節	Existing Fees 現時收費 (HKD 港幣)	New Charges 新收費 (HKD 港幣) <u>Effective Period 有效期:</u> <u>1 October 2025 – 31 March 2026</u> 2025 年 10 月 1 日至 2026 年 3 月 31 日	
Bay Wing 灣畔	Band Room 樂隊創作室	60	\$70	\$35	Non-Peak Hour Only 只限非繁忙時段 星期一至五 (公眾假期除外) Mon – Fri (Except Public Holiday)
	Wine Cellar 酒窖	60	\$100	\$50	
	STEAM Room STEAM 活動室	60	\$100	\$50	
	Karaoke Room 卡拉 OK 房	60	\$100	\$50	
Club 8	Conference Room 會議室	60	\$100	\$50	08:00-18:00
Peak Wing 朗峰	Barbecue Area 燒烤場	240	\$600	\$400	Non-Peak Hour Only <u>只限非繁忙時段</u> 星期一至四 (公眾假期除外) Mon – Thu (Except Public Holiday)

The charges for other facilities remain unchanged. For further information, please contact Club Receptions at 2989 9000 / 2989 6500.

除以上設施外,其他設施收費維持不變。如有任何查詢,請致電會所接待處 2989 9000 / 2989 6500 與我們聯絡。



張貼至 Post Until

31/3/2026

This notice has uploaded to Bel-Air website  $\underline{\text{www.bel-air-hk.com}}$  and One stop Mobile Apps

此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com 及一站式手機應用程式

Island South Property Management Limited 南盈物業管理有限公司

(PMC Licence Number 物業管理公司牌照號碼: C-191466)

Club Bel-Air Bay Wing 貝沙灣灣畔會所: (2989 9000 ☐ general-club@pcpd.com Club Bel-Air Peak Wing 貝沙灣朗峰會所: (2989 6500 ☐ clubelair@pcpd.com







